
Fråga om bussdepåns mark i Ekerö centrum från Johan Elfver (M) till Hanna 
Svensson (S)

Nyligen kunde Ekerös invånare läsa en intervju med kommunstyrelsens ordförande 
Hanna Svensson (S) i Mälaröarnas nyheter som handlade om bussdepån i Ekerö 
centrum. Fastighetsbolaget Wallenstam har en option på marken där men 
kommunstyrelsen har beslutat över blockgränserna att verka för att ta över den. Detta 
nämns dock inte i med ett ord i intervjun. Det är beklagligt, för om kommunen inte äger 
marken blir det svårt att påverka den framtida utformningen av Ekerö centrum.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

Står Hanna Svensson och resten av mittenstyret bakom den blocköverskridande 
överenskommelsen om att verka för att köpa marken där bussdepån ligger?


